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Protokoll fört vid PRo jämtlands läns distrikts eRsprörE
Datum: 2O2L-O5-27
Tid: 10.00 - 14.30
Plats: Digitalt via Zoom

S 1 Årsmötet öppnas
ordförande Leif persson hälsar alla välkonìna. Detta är delvis en
datautbildning då mötet sker digitalt via Zoom och det tog lite tid innan alla
blev korrekt uppkopplade. Han fcirklarar årsmötet för öppnat.

S 2 Beslut om kallelse skett stadgeenligt
Kallelse har skett enligt de nya stadgarna och i erforderligt god tid.
Harald Eriksson yrkar att mötet ajourneras då det är ett staágebrott att
handlingarna till mötet kommit ut så sent. Anitha Olofsson rãgu, att vid fysiska
årsmöten läggs valberedningens förslag oclr andra ärenden fram så att
ledamöterna kan plocka till sig dem samma dag som mötet hålls.
Årsmötet beslutar att kallelse ttutt stadgeenligioch att årsmötet ska hå{las
idag.

S 3 Ombudsupprop
Upprop av ombuden förrättades. 48 deltagare vid årsmötet varav 25 är
röstberättigade.

S 4 Fastställande av dagordning
Dagordningen fastställs med tillägg under punkt 16, behandling av motioner
odr övriga forslag. projektet'inte ensam,,, digitaliserhg"r,, konlressfrågor
samt hemsidans krångel och utbildning av densamma.

S 5 Val av funktionärer för årsmötet
Årsmötet beslutar utse följande presidium:
a) Ordförande: Harriet Jorderud
b) Sekreterare: Elsy johansson
c) Två protokolljusterare tillika rösträknare: Jan Holmgren och Kaj Erikson

Leif överlämnar ordet till Harriet |orderud som tackar för förtroendet och lovar
att hon och Elsy fohansson ska göra sitt bästa för att genomföra mötet på ett så
bra sätt som möjligt.
Harriet Jorderud meddelar att nomineringstiden nu är avslutad.
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S 6 Styrelsens berättelse för ar 2020
Harriet går igenom verksamhetsberättelsen genom att läsa rubrikema och
därefter låimna tid för kommentarer.
Leif säger att innevarande år har inneburit speciella förhållande, men att vi har
överlevt. Det är positivt!
Harald Eriksson påpekar att när det gäller KPR i Strömsund så ligger man inte
stilla men man får inget gensvar fråLn kommunen.
Roland Johansson säger att det är lika illa i Åre.
Leif menar att det blir ett uppdrag för den nya styrelsen att kräva möten med
kommunerna.
Harald påpekar att det inte finns något lagtvingande men vi bör agera.
Årsmötet beslutar godkåinna styrelsens berättelse och lägga den till
handlingarna.

S 7 Ekonomisk berättelse för åû2020
Kassören Anitha Olofsson går igenom den ekonomiska berättelsen och redogör
för de åtgärder som vidtagits för att rätta upp ekonomin sedan regionen
beslutat halvera sitt bidrag till hälften. I och med pandemin sa nar pnO-
distriktet inte bedrivit verksamhet i samma omfathring som tidigare år men har
ett antal fasta kostnader som kvarstår. Sammantaget så har resuitatet förbättrats
med 120 000 kronor.
Årsmötet beslutar godkänna d.en ekonomiska berättelsen och lägga den till
handlingarna.

S 8 Revisorernas berättelse för åú Z0ZA
Revisor Lars Ove Lundeteg föredrar revisorernas berättelse för 2020.
Årsmötet beslutar lägga revisionsberättelsen till handlingarna.

S 9 Fastställande av resultat- och balansråikning
I enlighet med revisorernas forslag beslutar årsmötet att fastställa resultat- och
balansräkningen.

$ L0 Beslut om ansvarsfrfüet
I enlighet med revisorernas förslag beslutar årsmötet bevilja styrelsens
ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2020.

$ 11 Beslut om arvoden till styrelse, revisorer, ämnesansvariga och valberedning.
Följande förslag till arvoden föreslås av valberedningen.
Prisbasbelopp för 2021. är 4T 300kr.
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Årsarvoden
Ordförande
Kassör
Sekreterare

Vice ordförande
Studieorganisatör
Ledamöter i AU

Ovriga arvoden
Revisorer
Kommunikationsansvari g
Lotteriansvarig
Friskvårdsansvarig
Försäkringsansvariga
Hemsidesansvarig
Konsumentansvarig
KPR och RPR yFI ansvarig
Ansvarig for medlemsregister
Ansvarig fcir lT-frågor
Ansvarig för PROsIT
Valberedning
PRO-kontakt

a) Kassör pä2 år
b) Sekreterare fyllnadsval på 1 år

15io av prisbasbeloppet
15"/" av prisbasbeloppet
15o/o av prisbasbeloppet
10o/o av prisbasbeloppet
l0o/" av prisbasbeloppet

5o/o av prisbasbeloppet

600 krþerson
3000 kr
2500 kr
1200 kr
1200 kr (600 krþerson)
L500 kr
L200 kr
2000 kr
1500 kr
1"200 kr
1200 kr
600 krþerson

1200 kr

Årsmötet beslutar enligt valberedningens fcirslag.

$ 12 Beslut om reseersättning
Valberedningen föreslår att reseersättning utgår enlig statlig norm, ej
beskathringsbar med 1g,s0 kr/mil eller billig*t" fardratt.
Årsmötet beslutar enligt valberedningens fãrslag.

$ 1'3 Beslut om antal styrelseledamöter och ersättare
Föreslås att antal ordinarie styrelseledamöter ska vara 9 samt antal ersättare ska
vara 5. Årsmötet beslutar u"ligt fcirslaget.

$ 14 Val av styrelse
Ä,rsmötet beslutar enligt valberedningens förslag att utse foljande
styrelseledamöter:

Anitha Olofsson (omval)
Elsy Johansson (nyval)
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c) Studieorganisatör pä2 är Sten_Axel Bäckström (nyval)
d) Två ordinarie ledamöter pâ2 fu Gertrud Nygren (omval)

Harald Eriksson (omval)
e) Fem ersättare på L år Ingrid Erixon, Eva SimonssorL

Bernt Nyg."ru Kerstin Åberg,
Åte E¿in.
Ersättama kallas in i nämnd
ordning.

f) En revisor pä2 âr Lillemor Rydow
g) Två revisorsersättare på 1 år Berit Söderholm, Melker Kjellgrenh) En ordinarie till pRo representantskap Leif persson
och en ersättare till pRo representantskap Gertrud Nygren

Styrelseledamöter som har ett ar kvar på uppdraget inom pRO distriktet åir:
Leif Perssory
Inger Breil
Lennart Hobring
Siv Risbergh Borg.

PRO

Revisor Lars Ove Lundeteg

Öwiga val
a) En ledamot i valberedningen för 3 år Roland |ohansson

(sammankallande)
b) En ersättare i valberedningen för L år Karin Jirdén
c) Ansvarig fcir IT-frågor uppdrag till styrelsen
d) Ansvarig för pROsIT B; ö4ai Försth
e) Ansvarig för friskvård Gertrud Nygren
Ð Ansvarig för konsumentverksamheten Elsy sandbom
g) Ansvarig för medlemsregister hrgrid Erixon
h) Ansvarig för pRo rikslotteri, trippelskrup"i vtu¡tis Eki) Ansvarig för distriktets hemsida Kaj Eriksson (nyval)
i) Ansvarig för försäkringsfrågor Bernt Nygr"r",, f"rr611 Åbergk) Ansvarig för kommunikation/opinion upparui tin styrelsen 

I

l) Ansvarig för pRO kontakt/medlemsvärvning ufpdrag till styrelsen
m) Ansvarig för regionens pensionärsråd RpR
och kommunala pensionärsrådet KpR Inger Breit
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$ 16 Behandliog av motioner och övriga förslag
Harald Eriksson yrkar att hans motion angående betalning av förtäring i
samband med PRO |ämtlands län distriktsstyrelses och ev. även AU:s
sammanträden bordläggs till nästa fysiska årsmöte då styrelsens svar på
motionen inte kommit ut tillsammans med övriga handlingar. Detta anser
Harald vara ett stadgebrott.
Arsmötet beslutar enligt Haralds förslag.

Solveig Haugen: Utifrån PRO riks projekt "inte ensam" fick vi i ytterhogdal en
idé om att kunna nå ensamma via hemtjänsten. Där blev det stopp pga
sekretessen. Kan distriktet jobba vidare med förslag på uppsökarverksamhet
eller samarbete med sjukvård eller äldreomsorg?
Efter diskussioner enades årsmötet om att detta är en fråga fcir KpRlRpR och
ombuden uPPmanas att ta kontakt med respektive KPR/RPR i kommunerna.
Information ska också delges s¿unorganisationerna.

Solveig Haugen: Många medlemmar saknar irsy. i den digitala världen. De IT-
ansvariga i foreningarna behöver en utbildning i verktyg for digitalisering så att
de kan delge medlemmarna kunskaperna.
Årsmötet beslutar överlämna frågan till styrelsen.

Sylvia Berg: Utbildning hemsidan. Det är svårt att få det att fungera. Många
foreningar har inte gjort något åt sin lokala hemsida och det gu. 

"" 
dålig bitd av

PRO. Leif föreslår att Sylvia och någon titl gör en skrivelse tili pRO riks
angående detta. Efter diskussion beslutar årsmötet att även denna fråga
överlämnas till styrelsen.

$ 17 lindring av stadgar för studiefonden
Kassören Anitha Olofsson redogör för forslag till ändringar av $$ L och 2.
I $ 1 ges möjlighet att anordna lokala utbildningar anordnade av pRO-distriktet.
I $ 2 sägs bl.a. att en förutsättning att erhålla bidrag ur studiefonden är att
föreningen har betalat årsavgift med 2 kr per medlem genom insätbring till
studiefonden i stället för till Gysinge folkhögskola.
Årsmötet beslutar enligt sty.eisers förslag.

$ 18 Infonnation angående kollektivtrafiken i |åimtlands låin. Inger BreiUMarkus
Wisting
Markus wisting, Östersunds kommun ger oss information om hur
kollektivtrafiken är tåinkt att fungera i centrala stan vid ombyggnad av
busstorget. Det som skrivs i tidningarna gör att länsborna får bristfältig

Yq
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information- Enligt Wisting kommer det att fungera bra med hållplatser,
v¿inthallar, café m.m. Alla bussar kommer att,viaKyrkgatan, passera sjukhuset,
centrum och centralstationen. Under byggtiden kommer resecentrum att
placeras på Rådhusgatan, vid Rådhuset. Ytterligare kontakt kommer att tas
med PRO vartefter planeringen framskrider.
Arsmötet tackar Markus wisting för informationen.

$ 19 Organisationsutredningen
Organisationsutredningen föreslår sammanslagningar av distrikt. I våra trakter
har vi stora avstånd vilket motverkar möjlighetema att mötas. Årsmötet
beslutar därför säga att vi motsätter oss en sammanslagning av distrikt.

$ 20 Inforrnation från verksamhetsansvariga
Anita Bohlin: PRO-vetarna.Intresseanmälan ska vara inne fredag 2g/5.
Planering att det går av stapeln 2419 medtotalt g lag. Detta unde, förutsäthring
att pandemin inte sätter hinder i vägen. Ann-Marie Salomonsson anmäler ett
lag från Leva livet.

Lennart Hobring: Boulen har legat nere. Inget riksmästerskap genomför s2021.
Vecka 36 genomförs en nationell boulevecka inom distriktet-Hackås har
tidigare arrangerat. Vem kan åta sig arrangörskapet?

Gertrud Nygren: Friskvård. Aktiv senior är en utbildning för dem som vill leda
seniorer i lättare fysisk aktivitet. Utbildning i tre delar; 1) kropp och knopp,2)
effekten av þsisk aktivitet, 3) det goda ledarskapet.

Inger Breil: Kongressen 2022fu planerad tilll7-1g16å Scandic Intracity i
Upplands Väsby. Alla motioner måste skrivas in i motionshanteringssystemet
som vi får till föreningenS'l.l\. Motionerna ska vara inne till distriktet4ll0.

S 2L Tid och plats 1ör 2022års årsmöte
Höstmöte planeras till vecka 44 och årsmötet i april Z}z2.Styrelsen får planera
detta närmare.

$ 22 Avslutning
Styrelsens ordförande Leif Persson brukar vid fysiska möten avtacka avgående
ledamöter med en blomma men i år får det ske digitalt och blomstercheck
kommer senare. Han delegerar avtackningen till Anitha Olofsson. Stort tack till
Anita Bohlin och Sven Vigren i valberedningen, Inga-Britt Sjöström ansvarig för
hemsidaru Tage |onsson ersättare i styrelsen, Bo öfan Försth studieorganisatör
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och lT-ansvarig samt Elsy Sandbom sekreterare för deras förtj¿instfulla arbete i
distriktet.
Leif Persson tackar också Harriet Jorderud och Elsy Johansson som varit
årsmötets ordförande och sekreterare.

Leif Persson menar att det gått ganska bra det här. Inte trodde vi for fem år
sedan att vi skulle kunna sitta och titta in i en dator och genomföra årsmötet.

Vårt uppdrag är vlildigt viktigt. Vi ska fortsätta driva frågor som är viktiga för
oss pensionärer, t e x att tänderna är en del av kroppen och äldreomsorgen.
vi ska ha möten med politiker och öppna möten så att alla kan komma.
Det finns ett högt förtroende för PRO och PRO kan faktiskt förändra världen.

Med dessa ord avslutar Leif persson mötet.

Elsy I mötessekreterare

justerare Kuj juster


